

Title (en)

Ventilation apparatus for individual ventilation installation.

Title (de)

Entlüftungsgerät für eine Einzel-Entlüftungsanlage.

Title (fr)

Appareil de ventilation pour installation de ventilation individuelle.

Publication

**EP 0454879 A1 19911106 (DE)**

Application

**EP 90108270 A 19900430**

Priority

EP 90108270 A 19900430

Abstract (en)

In a ventilation apparatus for an individual ventilation installation with communal main line, the fire protection flap is designed as a flat plate (8), which is arranged on one side of the front wall (3) on a level parallel to the wall level, in such a way that it may be moved tight to the wall at this level, between a closed position and an open position, whereby the plate (8) covers the aperture (15) in the front wall (3) in the closed position and leaves it accessible in the open position. A spring (6) of the thermal trigger device moves the plate from its open position to the closed position when triggered.

Abstract (de)

Bei dem Entlüftungsgerät für eine Einzelentlüftungsanlage mit gemeinsamer Hauptleitung ist die Brandschutzklappe als ebene Platte (8) ausgebildet, die auf einer Seite der Vorderwand (3) in einer parallel zur Wandebene verlaufenden Ebene dicht an der Wand in dieser Ebene zwischen einer Schließstellung und einer Offenstellung verschiebbar angeordnet ist, wobei die Platte (8) den Durchlaß (15) in der Vorderwand (3) in der Schließstellung abdeckt und in der Offenstellung freigibt. Eine Feder (6) der thermischen Auslöseeinrichtung verschiebt dabei die Platte im Auslösefalle von ihrer Offenstellung in die Schließstellung.

IPC 1-7

**A62C 2/18**

IPC 8 full level

**A62C 2/18** (2006.01); **F24F 7/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A62C 2/18** (2013.01); **F24F 7/06** (2013.01); **F24F 11/35** (2017.12); **F24F 2221/30** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2338091 A1 19770812 - SIRULIK WILHELM [FR]
- [Y] DE 2854267 A1 19800626 - SCHOETTLER BENNO

Cited by

CN112212446A; CN115887967A; DE102021104147A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0454879 A1 19911106; EP 0454879 B1 19951025; AT E129418 T1 19951115; DE 59009820 D1 19951130; DE 9101993 U1 19910508**

DOCDB simple family (application)

**EP 90108270 A 19900430; AT 90108270 T 19900430; DE 59009820 T 19900430; DE 9101993 U 19910220**